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                                                                             Sz. P. 

 

                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydentka Miasta Gliwice 

 

Nieudolność ZGM, brak możliwości uzyskania informacji dotyczących 

nieruchomości przy ul. Poznańskiej 3 to normalność byłych rządzących miastem 

Gliwice. 

Występowałem w imieniu najemców mieszkań do ZGM w sprawie udzielenia 

informacji od 2018 r. – jakie ogrzewanie będzie zainstalowane w budynku. 

Przez kilka lat prowadziłem korespondencję z wynikiem – 0. 

Uprzejmie proszę o udzielenie odpowiedzi: 

- jakie ogrzewania będzie zamontowane w budynku? 

- jeżeli tak, to kiedy rozpoczną się prace związane z wprowadzeniem 

ekologicznego systemu ogrzewania? 

Najemcy muszą mieć informację – czy mają kupować węgiel na nadchodzącą 

zimę czy nie. 
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